



École Doctorale sciences de gestion

5 spécialités

- Marketing
- Finance - Comptabilité
- Gestion des ressources humaines
- Systèmes d'information et flux
- Management - Entrepreneuriat - Innovation

Des carrières de...

Chercheur et enseignant-chercheur à l'Université, en école de commerce, école de management ou école d'ingénieurs, mais aussi des carrières au plus haut niveau dans des organisations du secteur privé comme du secteur public ou associatif.

Des sujets de thèses variés

- La santé au travail dans les fonctions publiques territoriale et hospitalière : une approche par les ressources
- Le rôle de l'information privée sur des facteurs globaux pour le choix de portefeuille et la performance des fonds mutuels investis en actions
- Générativité : nouvelle conceptualisation et examen du rôle de l'imagerie mentale et du désir génératif situationnel dans le processus persuasif prosocial - Application au don de sang placentaire

Un laboratoire partenaire

CERAG

70 doctorants

15 doctorats soutenus/an

100% d'insertion professionnelle
à 3 ans

Contacts

@ ed-sg@univ-grenoble-alpes.fr

<https://edsg.univ-grenoble-alpes.fr>

www.facebook.com/EDSG275grenoble

Mots clés

Dynamisme | Implication | Adaptation | Ouverture |
Qualité



Management Sciences Doctoral School

5 specialties

- Marketing
- Finance - Accounting
- Human resource management
- Information systems and supply chain
- Strategic management - Entrepreneurship - Innovation

Careers of...

Researcher and professor at the University, in business school, management school or engineering school, but also top level careers in private sector organizations as well as in the public or associative sector.

Partner laboratory

CERAG

Various theses subjects

- Occupational health in local and hospital public services: a resource-based approach
- The role of private information on global factors for mutual funds holdings and performance
- Generativity : Proposing a new conceptualisation and examining the role of mental imagery and situational generative desire in the prosocial persuasive process. An application to the placental blood donation

70 PhD students

15 PhD thesis defended/year

100% employment at 3 years

Contacts

@ ed-sg@univ-grenoble-alpes.fr

<https://edsg.univ-grenoble-alpes.fr>
www.facebook.com/EDSG275grenoble

Key words

Dynamism | Engagement | Adaptation | Openness | Quality